
 

 
 
Svar på interpellation från socialdemokraterna om ”Lappmarken 
och idrottsanläggningar”. 
 
Tack Marielle och Mikael för er interpellation. 
 
Interpellationen är omfattande och berör många frågor och områden, 
vissa är så färska så svaren blir hart när spekulativa.  
 
Jag håller inte riktigt med interpellanterna om att vi nu står på ruta 
ett, utan snarare ruta två eller tre, av fem möjliga.  
 
Det är viktigt att vi kan få tillstånd till en placering av idrotten på 
bästa möjliga plats, så snart som möjligt. Idrotten har länge väntat på 
nya utrymmen. Om det är inom planområdet eller om man måste 
vidga sina vyer till andra områden får framtiden utvisa. 
 
Här är svaren på era specifika frågor: 
 
1. Ser ni i Alliansen några alternativa platser till en storskalig 
idrottsetablering i 
Lappmarken? Kan du i så fall beskriva var? 

- Ja jag kan se ett par men jag kan inte i dagsläget beskriva mer 
än så eftersom det är i ett tidigt stadium.  

 

2. Vilka idrottsanläggningar vill ni i Alliansen flytta från centrum? 

-    I centrum är det viktigt att idrottshallen samt en del av 

bandyplanen lämnas för dels organiserad idrott men även för 

spontanidrott. Resterande idrotter är tänkt att flytta till det nya 

klustret. 

 



 

 
3. Hur stor sammanlagd investeringskostnad har ni beräknat för de 
nya anläggningarna som då krävs? 

- Kostnad för att flytta idrotten är kalkylerad till ca 380 miljoner.  
 
4. Hur många bostäder behöver byggas för att kunna betala för en 
sådan flytt? 

- Så som marknaden ser ut idag är det nästan omöjligt att 
förutspå. Men i markanvisningen för Kvarbergsterrassen så är 
”vårt begärda pris” 9 900 :-/ kvm BTA.  

 
5. Om vi behöver ha kvar idrottsanläggningarna i centrum, vilken 
investeringskostnad räknar ni med då för nödvändiga upprustningar 
och renoveringar? 

- Den siffran jag har fått så är den beräknade kostnaden ca. 145 
milj. för uppdatering och kompletteringar av befintliga 
anläggningar. 

 
6. När planerar ni att ha en detaljplan för centrum färdig för beslut? 

- Planeringen för färdig detaljplan för Gustavsbergs centrum är 
2021. Men innan dess krävs bl.a. ett beslut om lokalisering av 
idrotten. 

 
Fredrik Sneibjerg (L) 
Ordförande kommunstyrelsens planutskott. 


